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GEMEENTE HOLSBEEK 
ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 

 
ZITTING VAN 21 MEI 2019 
__________________________ 
Aanwezig: 
Ann Spaepen, voorzitter 
Hans Eyssen, burgemeester 
Rudy Janssens, Annelies Vander Bracht, Bram Van Baelen, Anne Van Goidsenhoven, schepenen 
Achille Claes, Nadine Van Horebeek, Herman Theys, Pieter Coosemans, Herman Van Criekingen, Kim 
Theys, Kim Donders, Charlot Op de Beeck, Robbe Dupont, Jo Vanmechelen, Sabine Wyns, Suzy 
Vanderheyden, Anja Peeten, Erik Boon, raadsleden 
Ria Verstraelen, algemeen directeur 
 
Verontschuldigd: 
Hans Miseur, raadslid 
 

 
Raadslid Kim Donders sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 16. 
Raadslid Jo Vanmechelen sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 16. 
Raadslid Achille Claes verlaat de zitting bij de bespreking van agendapunt 22. 
 
 
De voorzitter opent de vergadering om 20u. 
 
De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn bij het zittingsverslag van de vergadering van 2 april 
2019. Elk raadslid heeft het recht om tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de redactie 
van het zittingsverslag van de vorige vergadering.  Als die opmerkingen worden aangenomen, dan 
wordt het zittingsverslag in die zin aangepast. 
 
 

Openbare zitting 
 
SEC11-190521R 
01 FLUVIUS - ALGEMENE VERGADERING 23 MEI 2019 - BEPALING MANDAAT 
 
 
SEC11-190521R 
02 CREADIV - ALGEMENE VERGADERING 7 JUNI - BEPALING MANDAAT 
 
 
SEC11-190521R 
03 INTERLEUVEN - ALGEMENE VERGADERING 18 JUNI 2019 - BEPALING MANDAAT 
 
 
SEC11-190521R 
04 PBE - ALGEMENE VERGADERING 21 JUNI 2019 - BEPALING MANDAAT 
 
 
SEC11-190521R 
05 HOFHEIDE - AANDUIDING GEMEENTELIJK VERTEGENWOORDIGER (BUITENGEWONE) ALGEMENE 

VERGADERINGEN 
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SEC11-190521R 
06 HOFHEIDE - ALGEMENE VERGADERING 26 JUNI - BEPALING MANDAAT 
 
 
SEC11-190521R 
07 ECOWERF - ALGEMENE VERGADERING 26 JUNI - BEPALING MANDAAT 
 
 
16-190521R 
08 JOBSTUDENTEN 2019 - UITBREIDING CONTINGENT 
Burgemeester Hans Eyssen (CD&V), intern bevoegd voor personeelszaken, licht het voorstel toe. Dit 
dienstjaar noteert het bestuur een aantal extra vragen tot inzet van jobstudenten, die een 
uitbreiding van het gebruikelijke jaarlijkse contingent verantwoorden : 
• de dienst infrastructuur vraagt dit jaar de inzet van 1 maand jobstudentenarbeid voor het op 

orde zetten van het archief 
• dit voorjaar worden jobstudenten tijdens het weekend ook ingezet voor dienstverlening in de 

sportschuur 
• deze zomer wordt uitzonderlijk voor het speelplein 2 maand jobstudentenarbeid voorzien. Dit 

om de coördinator ad interim te ondersteunen, nu er deze zomervakantie geen 
speelpleincoördinator-titularis meer in dienst is. 

 
 
FIN14-190521R 
09 KERKFABRIEK SINT-CAROLUS - JAARREKENING 2018 - ADVIES 
Hans Eyssen, intern bevoegd binnen het schepencollege voor financiën, licht de agendapunten 9 tot 
en met 13 samen toe. De burgemeester stelt voor om gunstig advies te geven bij de jaarrekeningen 
2018 van de 5 kerkfabrieken : 
• deze rekeningen eindigen allemaal met een batig saldo (indien men exploitatierekeningen en 

investeringsrekeningen samen bekijkt) 
• in 2018 was er slechts voor 3 van de 5 parochies een gemeentelijke bijdrage nodig. 2 

kerkfabrieken hebben geen toelage gevraagd voor dit dienstjaar. 
 
Voorzitter Ann Spaepen vraagt vervolgens de gezamenlijke stemming over de agendapunten 9 tot en 
met 13. 
 
 
FIN14-190521R 
10 KERKFABRIEK SINT-CATHARINA - JAARREKENING 2018 - ADVIES 
 
 
FIN14-190521R 
11 KERKFABRIEK SINT-MAURUS - JAARREKENING 2018 - ADVIES 
 
 
FIN14-190521R 
12 KERKFABRIEK SINT-LAMBERTUS - JAARREKENING 2018 - ADVIES 
 
 
FIN14-190521R 
13 KERKFABRIEK SINT-PIETER - JAARREKENING 2018 - ADVIES 
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FIN15-190521R 
14 BRANDWEERKOSTEN 2015 - EINDAFREKENING - ONGUNSTIG ADVIES 
Hans Eyssen licht het voorstel tot ongunstig advies op het besluit van de gouverneur uitgebreid toe. 
 
Aansluitend bij de stemming, vermeldt voorzitter Ann Spaepen dat raadsleden of fracties die zich bij 
een stemming onthouden of tegen stemmen, gerust het woord mogen vragen om de motivering van 
hun stemgedrag toe te lichten. Dit kan verhelderend zijn voor alle partijen. 
 
 
FIN15-190521R 
15 MARKCONSULTATIE LENING - GOEDKEURING 
Burgemeester Eyssen licht het voorstel toe. Het gemeentebestuur leent uitsluitend voor grote 
investeringen. Dit zijn infrastructuurprojecten die op lange termijn worden afgeschreven. 
Ondertussen is het 4 jaar geleden dat het bestuur nog een lening afsloot, alhoewel in het 
meerjarenplan 2013-2019 het afsluiten van deze bijkomende lening reeds enkele dienstjaren eerder 
was voorzien. De gemeente vraagt de beste voorwaarden voor een lening van 4 mio euro, af te 
betalen over 30 jaar (dit is de gemiddelde afschrijvingstermijn van de gefinancierde projecten). De 
rentevoeten zijn op dit ogenblik nog gunstig, al raamt de gemeente deze voorzichtig in het 
meerjarenplan aan 3,50%. De burgemeester merkt op dat de totale schuld van de gemeente de 
voorbije 5 jaar niet gestegen is. Integendeel, als men de inflatie in acht neemt, dan is de totale 
schuldenlast van het bestuur in deze periode gedaald met bijna 10%. De gemeente is financieel 
gezond en kan zonder probleem deze bijkomende financiering aan. 
Raadslid Achille Claes (Holsbeek Beweegt) zegt dat hij in 1982 het financieringsmonopolie van het 
toenmalige Gemeentekrediet voor het bestuur heeft doorbroken. Het raadslid stelt voor om naast de 
3 grote financiële instellingen die in het ontwerpbesluit zijn vermeld (ING, KBC en Belfius), ook 
minstens nog de andere financiële instellingen aan te schrijven die actief zijn op het grondgebied van 
de gemeente. Argenta, Crelan en BNP Paribas moeten minstens ook bevraagd worden. Verder is het 
raadslid van oordeel dat een rentevoet van 3,50% op dit ogenblik geen goede voorwaarden zijn. Hij is 
van oordeel dat de gemeente zich nu op de markt zou moeten kunnen financieren aan 1,80%. Een 
lening op 30 jaar is zeer lang. Voor gebouwen is 25 jaar realistischer. De kans dat de sportschuur 
binnen 30 jaar nog in gebruik is, lijkt het raadslid niet zo groot. 
Hans Eyssen antwoordt dat de 3 aan te schrijven financiële instellingen zo zijn voorgesteld door de 
financieel directeur. Dit zijn de grootbanken die het meest actief zijn op deze nichemarkt van 
openbare besturen. Maar de burgemeester heeft er geen bezwaar tegen om ook de andere 3 
gesuggereerde spelers te bevragen over hun beste voorwaarden. De burgemeester stelt dan ook 
voor om Argenta, Crelan en BNP Paribas toe te voegen aan het besluit. Een lening op 30 jaar is zeker 
verantwoord voor de financiering van investeringen in riolering, wegenwerken, aankopen van 
gronden. En ook voor de betaling van de factuur van de grondige renovatiewerken aan de 
sportschuur. De burgemeester verwacht dat deze sporthal binnen die termijn zeker nog in gebruik zal 
zijn. 
 
Voorzitter Ann Spaepen vraagt vervolgens de goedkeuring van dit agendapunt, incl. de toevoeging 
van de raadpleging van 3 bijkomende financiële instellingen Crelan, Argenta en BNP Paribas. 
 
 
ROM18-190521R 
16 DE KLUIS - VASTSTELLING WEGTRACÉ - GOEDKEURING GRONDAFSTAND 

(VERKAVELINGSDOSSIER OMV_2019028322 - 20193) 
Hans Eyssen licht het agendapunt kort toe. 
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Raadslid Achille Claes geeft aan dat zijn Holsbeek Beweegt-fractie tegen zal stemmen. De fractie is 
tegen het opleggen van een gratis grondafstand in verkavelings- of bouwvergunningen. Dit schendt 
volgens het raadslid zelfs de grondwet. Het raadslid kondigt aan dat hij dit dossier ook tot voor het 
grondwettelijk hof zal brengen. Aan het eigendomsrecht raken is een schending van fundamentele 
rechten. 
Hans Eyssen verbaast zich over de reactie van raadslid Claes : 
• in een omgevingsvergunning kan een bestuur lasten en voorwaarden opleggen. Een gratis 

grondafstand als last van een bouw- of verkavelingsvergunning (thans samen 
omgevingsvergunning genoemd) is in het nieuwe omgevingsdecreet uitdrukkelijk voorzien. Het is 
ook een algemeen gebruik bij lokale besturen, al vele decennia. Over heel België. 
Op basis van een opzoeking van schepen Bram Van Baelen (CD&V), citeert de burgemeester 
vervolgens letterlijk de website van de Vlaamse overheid 'www.ruimtelijkeordening.be' :een 
gratis grondafstand kan als last worden opgelegd. De gratis grondafstand wordt uitdrukkelijk als 
last voorzien in artikel 75 van het omgevingsvergunningendecreet en is weliswaar enkel mogelijk 
voor een aantal limitatief opgesomde gevallen : voor in de aanvraag vermelde openbare wegen, 
groene of verharde ruimten, openbare gebouwen, nutsvoorzieningen... . De kosteloze 
grondafstand wordt niet als een onteigening beschouwd aangezien het de aanvrager nog altijd 
vrij staat om aan de vergunning te verzaken waardoor de last vervolgens niet moet worden 
uitgevoerd. 

• bij een bouwvergunning wordt een gratis grondafstand principieel opgelegd. De gemeente 
draagt hiervoor de aktenkosten. Bij een gratis grondafstand in het kader van een verkaveling of 
bij de bouw van een meergezinswoning worden de aktenkosten en kosten van eventuele 
opmeting ten laste gelegd van de ontwikkelaar. Het is ook deze die geniet van de, -vaak 
belangrijke-, meerwaarde. Bovendien is het zo dat bij de verkoop van de appartementen het zo 
goed als onmogelijk wordt om elke individuele eigenaar te motiveren voor een gratis 
grondafstand van de onverdeelde aandelen in de grond. De burgemeester meldt dat dit principe 
al consequent sinds 2001 wordt toegepast. Raadslid Claes keurde dit toen als schepen mee goed. 
De gratis grondafstand wordt in Holsbeek als principe ook al veel langer toegepast. Zodat 
inmiddels meer dan de helft van de eigenaars al ooit een gratis grondafstand heeft gedaan. Hoe 
oneerlijk t.o.v. deze eigenaars zou het zijn om nu plots van dit principe af te stappen. Deze 
zouden dan dubbel moeten betalen : naast de gronddelen die ze in het verleden hebben 
afgestaan zonder vergoeding, zouden ze dan nu als belastingbetaler mee moeten betalen voor 
de onteigeningsvergoedingen die hun buren zouden ontvangen. 

• tot slot herinnert de burgemeester zich nog levendig hoe Achille Claes zich in 2001, als schepen 
van openbare werken bij de besprekingen over de ruggengraat, manifesteerde als een bepleiter 
van het verder zetten van het opleggen van het principe van grondafstand. 

Raadslid Claes herinnert zich niet meer wat hij in 2001 precies zou gezegd of verdedigd hebben over 
het opleggen van een gratis grondafstand. Hij herinnert zich wel dat hij als schepen destijds 
onderhandelde met de eigenaars over een compensatie bij grondafstand in het kader van een rooilijn 
bij wegenwerken. Een gratis grondafstand als voorwaarde van een bouwvergunning zal hij of zijn 
fractie evenwel niet goedkeuren omdat deze niet grondwettelijk is. Dat is de visie van Holsbeek 
Beweegt. 
 
 
ROM18-190521R 
17 INNEMINGEN DORPSKERN NIEUWRODE - AANKOOP GROND 
Hans Eyssen licht toe waarom het bestuur in voorliggend dossier de eigenaars wel deels zal 
vergoeden voor de grondafstand. In dit dossier van wegenwerken moet een wegasverschuiving 
worden toegepast. Wat doet zich concreet voor : bij wegenwerken wordt vastgesteld dat we voor de 
innemingen langs weerszijden van de weg niet een even grote inspanning kunnen vragen van de 
overburen omdat vb. langs de ene zijde de gevels te dicht bij de straat staan. Om volwaardige voet-
en fietspaden te kunnen aanleggen moet de wegas worden opgeschoven. De overburen langs één 
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zijde moeten zo een extra perceeltje grond afgeven, die de buren aan de andere zijde minder 
moeten afgeven. Indien de wegas voor meer dan 40 cm wordt verschoven kan men deze extra 
grondafstand aanzienlijk noemen en komt de gelijkheid van eigenaars in het gedrang. Om dit te 
vermijden wordt deze extra inneming wel vergoed tegen schattingsprijs. 
Achille Claes heeft zelden iemand zich zo in bochten weten wringen om zijn gelijk te halen. Extra 
innames ter grootte van 1m² kan je toch niet aanzienlijk noemen? Raadslid Claes kondigt aan dat zijn 
fractie niet anders kan dan dit voorstel goedkeuren omdat er in dit dossier tenminste vergoed wordt. 
Maar met de uitleg van het bestuur neemt hij geen genoegen. Hij heeft de indruk dat er wordt 
gemeten met 2 maten en 2 gewichten. Wie moeilijk doet krijgt betaald, wie volgzaam is krijgt niets. 
Schepen van openbare werken, Rudy Janssens (CD&V) verduidelijkt dat ook deze eigenaars bij de 
wegenwerken een stuk grond gratis hebben afgestaan, nl. alles wat wordt ingenomen tot 5,5 meter 
uit de wegas. Het is enkel het surplus dat zij moeten afgeven omwille van de noodzakelijke 
asverschuiving op deze locatie, dat wordt vergoed. En wie op deze site moeilijk zou gaan doen? Dat 
kon het bestuur in 2017 bij het vaststellen van de rooilijn toch moeilijk voorspellen? Schepen 
Janssens zegt dat dit principe op een zelfde manier is toegepast bij de wegenwerken aanleg 
Schuttersveld. Ook voor de Hulsbergweg, als het probleem zich hier zou stellen. 
De burgemeester vindt het ongehoord dat Achille Claes bewust zand strooit in de ogen van de 
eigenaars en het consequent gedrag van het bestuur naar de inwoners vertaalt als 'gefoefel'. 
 
 
ROM18-190521R 
18 ROOILIJN- EN INNEMINGSPLAN HERTSTRAAT-APPELWEG (ZONE HERTSTRAAT 27 EN APPELWEG 

112) - VOORLOPIGE VASTSTELLING 
Hans Eyssen licht dit rooilijnproject toe. Omgeving Hertstraat viel in de voormalige weekend- en 
recreatiezone die, met de goedkeuring van het provinciaal RUP recreatie voor enkele jaren, het 
statuut kreeg van zone voor kleinschalig wonen. In deze zone liggen er nu nog geen openbare wegen. 
Nu het PRUP is goedgekeurd, kan het bestuur zich engageren om hier volwaardige nutsleidingen en 
wegen aan te leggen. Uiteraard mits de eigenaars bereid zijn tot een gratis grondafstand. De rooilijn 
wordt op advies van de brandweer voor de centrale toegangsweg voorzien met een breedte van 8 
meter (bijkomend ruimte voor een gracht). Voor de zijtakken wordt een breedte van 6 meter 
voorzien, hetzij 3 meter per weghelft. 
Raadslid Achille Claes meldt dat Holsbeek Beweegt zich zal onthouden bij de voorlopige goedkeuring 
van het rooilijnplan, omwille van het principe van gratis grondafstand. 
 
 
ROM31-190521R 
19 POLITIEREGLEMENT - BEHEER AFVALSTOFFEN - AANPASSING 
Hans Eyssen licht deze zeer beperkte aanpassing van het politiereglement toe. Op verzoek van 
EcoWerf wordt een 'zomeruur'-ophaling van 6 uur 's morgens voorzien (i.p.v. 7 uur). Dit laat de 
arbeiders toe om de hoge middagtemperaturen te vermijden. 
N-VA-fractieleider Jo Vanmechelen vraagt het bestuur om over deze aanpassing duidelijk te 
communiceren via het infoblad, via de website en d.m.v. gerichte berichten door EcoWerf. Zodat de 
burgers er zich van bewust zijn dat ze hun afval een uur vroeger moeten buiten zetten. 
 
 
OWG21-190521R 
20 OVERHEIDSOPDRACHT - PROJECT 20.676 COLLECTOR WINGE FASE 4 - 

SAMENWERKINGSOVEREENKOMST AQUAFIN - GOEDKEURING 
Schepen van openbare werken, Rudy Janssens, licht de aanpassingen aan de 
samenwerkingsovereenkomst met Aquafin voor dit wegenproject toe. 
Raadslid Achille Claes informeert of er in deze overeenkomst een duidelijke fasering van de 
wegenwerken is vastgelegd. Meer fases, verhoogt immers de totale projectkost. 



 

Zittingsverslag gemeenteraad  6 / 9 

Rudy Janssens antwoordt dat het bestuur uiteraard deze werken in meerdere fases zal uitvoeren. Het 
is nog nooit gebeurd dat men alle in het project betrokken wegen ineens open gooit. De fasering van 
de werken heeft vooral gevolgen voor de aannemer. In de lastvoorwaarden van de 
aannemingswerken staat de fasering steeds duidelijk als voorwaarde vermeld. In de 
samenwerkingsovereenkomst met Aquafin is dit niet nuttig. 
 
 
ROM30-190521R 
21 SPEED PEDELEC - AANPASSING VERKEERSBORDEN EN VERKEERSINFRASTRUCTUUR - VOORSTEL 
Voorzitter Ann Spaepen geeft het woord aan de N-VA fractie voor een toelichting bij het voorstel 
over de speed pedelecs. 
Raadslid Sabine Wyns licht vervolgens het voorstel toe. Het raadslid verzoekt om op de locaties waar 
dit veilig kan, de weguitrusting (verkeersborden) aan te passen in het voordeel van speed pedelecs.  
Raadslid Jo Van Mechelen geeft aan dat het ten gevolge van een hiaat in de wetgeving is dat op 
bepaalde plaatsen bromfietsers wel mogen rijden, terwijl de elektrische fietsen die tot 45 km/uur 
gaan hier niet zijn toegelaten. Deze anomalie in de wetgeving kan enkel weggewerkt worden indien 
elke individuele gemeente de verkeersborden (onderborden) aanpast. 
Schepen van verkeer, Annelies Vander Bracht (Groen) stelt voor om dit voorstel eerst aan de 
verkeersraad voor advies voor te leggen. Zo weten we of er draagvlak voor is.  
Burgemeester Hans Eyssen vraagt zich af of het hier wel om een hiaat in de wetgeving gaat, dan wel 
om een bewuste keuze van de wetgever? Een speed pedelec met een snelheid tot max. 45km/uur 
moet de regels volgen van een bromfiets klasse B. Dit is de algemene regel. Als de gemeente van dit 
principe wil afwijken, dan moeten er extra borden worden bijgeplaatst. In het voorbeeld van het 
Langeveld (eenrichtingsverkeer) kan de burgemeester zich er in vinden dat hier ook speed pedelecs 
worden toegelaten. Het onderbord (uitgezonderd fietsers en bromfietsers klasse A) zou hier kunnen 
aangepast worden. Maar het is allicht niet wenselijk om die snelle elektrische fietsen op al onze 
fietspaden toe te laten. De burgemeester stelt dat de CD&V-fractie zich in het voorstel van N-VA zou 
kunnen vinden mits volgende amendementen : 
• in artikel 2 wordt toegevoegd :  

◦ het bestuur past de verkeersborden en/of -infrastructuur zodanig aan dat speed pedelecs 
toegang wordt verleend, uiteraard na onderzoek of doorgang voor een speed pedelec op die 
plaats mogelijk en wenselijk is 

• er wordt een artikel 3 toegevoegd als volgt 
◦ een voorstel tot aanpassing aan het verkeersreglement wordt eerst ter bespreking aan de 

verkeersadviesraad voorgelegd. 
Voorzitter Ann Spaepen vraagt vervolgens om een stemming van het agendapunt, inclusief de 2 door 
de burgemeester voorgestelde amendementen. 
 
 
22. VRAGENKWARTIER - samenvatting van de bespreking 
 
Achilles Claes vraagt om voor de raadsleden een overzicht ter beschikking te stellen van alle 
mandaten die in de beide raden zijn toegewezen. Wie zetelt voor de gemeente uiteindelijk in welke 
vergadering? 
De algemeen directeur antwoordt dat het secretariaat de raadsleden een dergelijk overzicht zal ter 
beschikking stellen. Met dit voorbehoud : van de kandidaat-bestuurders (met raadgevende stem) die 
door de diverse raden van de dienstverlenende of opdrachthoudende samenwerkingsverbanden zijn 
aangesteld, worden de aanstellingen niet teruggekoppeld aan de individuele vennoten. Raadsleden 
die zich kandidaat gesteld hebben en inmiddels nog geen uitnodiging voor een vergadering hebben 
ontvangen vanuit de IGS, zijn waarschijnlijk niet benoemd. Een rondvraag in de raad leert dat 
raadslid Sabine Wyns wel als lid met raadgevende stem is benoemd in de raad van bestuur van 
EcoWerf. 
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Jo Vanmechelen informeert naar de visie van het bestuur in verband met de ondersteuning van 
buurtinformatienetwerken (BIN). Binnen de politiezone is men hiervoor vragende partij. Er is een 
goed voorbeeld actief in Bierbeek. Zal het bestuur zelf actief de inwoners informeren rond de 
mogelijkheden van BIN en de oprichting ervan stimuleren? 
Burgemeester Hans Eyssen vindt BIN zeer interessante initiatieven indien deze van onderuit 
gedragen worden. Indien er in Holsbeek voorstellen komen vanuit buurten om een BIN op te starten, 
dan zal het bestuur deze zeker mee ondersteunen. In Holsbeek zijn er al facebook en whats app-
groepen actief rond dit thema, maar een BIN met een gereglementeerde communicatie lijkt toch 
meer aangewezen. De politie heeft al contact genomen met de trekkers van het social media-
initiatief, maar hier gaf men aan niet meteen te willen overschakelen naar het meer gestructureerde 
en gereglementeerde BIN. 
 
Jo Vanmechelen stelt vast dat de vergadering van de jeugdadviesraad vorige week heeft 
plaatsgevonden op het thuisadres van de burgemeester. Nog los van het feit dat we in de 
sperperiode van de verkiezingen zitten, klopt dit initiatief van de burgemeester deontologisch niet. 
De woning of het thuisadres van een mandataris is geen geschikte vergaderplaats voor een 
adviesraad, die onafhankelijk advies moet kunnen geven. Wat is de zin van het laten ondertekenen 
door alle raadsleden van een deontologische code waarin 'onpartijdigheid' wordt vooropgesteld, 
indien de burgemeester en de schepenen dit niet toepassen? 
Schepen van jeugd Bram Van Baelen antwoordt dat de burgemeester geen kandidaat is bij deze 
verkiezingen van 26 mei. Bovendien is de afsluitvergadering van de jeugdadviesraad bij de 
burgemeester thuis bedoeld als een bedankingsvergadering voor het engagement van de leden en 
niet als een beïnvloedingsmoment. 
Raadslid Van Mechelen vindt het initiatief van de burgemeester deontologisch niet correct. Het klopt 
niet als schepenen in hun eigen woning adviesraden organiseren om de leden ervan te bedanken. Of 
is het de bedoeling dat de schepenen ook de leden van de seniorenraad, de verkeersadviesraad, de 
welzijnsraad....aan huis uitnodigen voor een bedankingsvergadering? 
 
Jo Vanmechelen merkt op social media frustraties bij KDN United omdat er geen schot lijkt te komen 
in het investeringsdossier. Het raadslid informeert naar de stand van zaken in de 
onteigeningsprocedure. 
Schepen van sport, Bram Van Baelen, antwoordt dat hij het ongeduld en de ongerustheid van de club 
zeer goed begrijpt. Een ultiem voorstel tot minnelijk akkoord wordt nu via de raadsmannen 
uitgewisseld. We wachten hier nog op een antwoord.  
 
Jo Van Mechelen verwijst naar het asbestincident dat deze week in de pers kwam uit de gemeente 
Maldegem. Het raadslid informeert of dit dossier te vergelijken is met het asbestdossier aan de 
pastorie van Holsbeek. 
Schepen van openbare werken, Rudy Janssens, antwoordt dat beide dossiers absoluut niet te 
vergelijken zijn. In Maldegem ging het om het op een onverantwoorde manier afbraken van een 
grote oppervlakte Eternit van de gemeentelijke sporthal en dit in de onmiddellijke omgeving van een 
lagere school. Op de site van de pastorie Holsbeek gaat het om een verweerd dak op een tuinhok, 
zoals er in de Holsbeekse tuinen wel 100 zijn terug te vinden. Het bestuur heeft naar aanleiding van 
de melding van de preventieadviseur volgende maatregelen genomen : 
• afzetten van een perimeter rond het afdak. Binnen deze zone geldt er een maaiverbod.  
• aanstellen van een asbestdeskundige. Deze heeft stalen genomen in de ruime omgeving van het 

verweerde dak, o.a. ook op het terrein van het kinderdagverblijf werden kleefstalen genomen. 
Het rapport van de deskundige is geruststellend : op de site rond de pastorie was en is er geen 
acuut gevaar. De perimeter is correct afgebakend. 
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• alle medewerkers van de technische dienst en van de dienst infrastructuur, en ook de 
klusjesmannen hebben inmiddels een 4-uursopleiding gekregen rond het herkennen van 
asbestproblemen en hoe hier preventief mee omgaan. 

Raadslid Vanmechelen vraagt of er niet sneller en met geruststellend nieuws naar de omgeving had 
kunnen gecommuniceerd worden? 
Schepen Janssens antwoordt dat dit dossier uitgebreid in de media is toegelicht : o.a. via ROB-TV en 
in een krantenartikel. 
Burgemeester Eyssen antwoordt dat er in se ook geen enkel probleem zou zijn om het rapport van de 
asbestdeskundige te laten kennen aan de bevolking. 
Raadslid Achille Claes informeert of het waar is dat een medewerker n.a.v. een melding in dit dossier 
werd ontslagen? 
Voorzitter Ann Spaepen geeft aan dat een personeelsdossier enkel kan besproken worden in een 
besloten zitting. 
Achille Claes verlaat hierop de zitting. 
Groen-raadslid Herman Theys, geeft aan dat het bestuur zich verder actief inzet om het asbest in de 
Holsbeekse tuinen verder systematisch en deskundig te laten opruimen. Een info-avond voor de 
inwoners komt er ook aan dit najaar. 
 
Herman Van Criekingen (N-VA) vraagt aan de schepen van openbare werken naar een situatie aan de 
Winge, waar landbouwers door een obstructie van de grondeigenaar nu plots geen water meer 
kunnen nemen? 
Schepen Janssens zegt dat hij dit dossier goed kent. De eigenaar beweert dat er schade wordt 
aangebracht aan de beplanting door de landbouwtractoren. De schepen onderneemt pogingen om 
met de eigenaar te onderhandelen en te bemiddelen. Een voorstel kan ook zijn dat de gemeente het 
eerste stuk van de weg probeert in eigendom te verwerven, zodat de landbouwers opnieuw toegang 
krijgen tot aan de beek. 
Herman Van Criekingen merkt ook op dat er in de Drogebeek sinds een aantal weken terug 
huishoudafvalwater in de beek lijkt terecht te komen. Op deze plek was er een merkelijk betere 
waterkwaliteit sinds de afkoppeling DWA/RWA, maar sinds een paar weken ziet het water er terug 
smerig uit. 
Schepen Janssens antwoordt dat dit normaal is. Het zou kunnen dat de overstortpomp stuk is. 
Aquafin monitort de waterkwaliteit. Maar de schepen meldt dit nu aan de technische dienst voor 
opvolging. 
Herman Theys zegt dat het water dat Holsbeek verlaat aan de grens met Rotselaar een stuk zuiverder 
is dan het water zoals dat aan de grens met Lubbeek ons grondgebied binnen stroomt. Daar zijn 
meetresultaten van. 
 
Raadslid Sabine Wyns informeert naar het bedrag van de buurtfeestencheque. Het bestuur kondigt 
aan dat dit zou opgetrokken worden van 100 naar 150 euro?  
Schepen Bram Van Baelen antwoordt dat dit bedrag inderdaad zal verhoogd worden met ingang van 
1 januari 2020. Het reglement zal in die zin moeten worden aangepast. 
 
 
 
Er worden tijdens de zitting geen opmerkingen gemaakt bij volgende documenten uit de zitting van 2 
april 2019 : 
• notulen 
• zittingsverslag 
Beide documenten worden bijgevolg conform artikel 32 van het Decreet lokaal bestuur als 
goedgekeurd beschouwd. 
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De voorzitter sluit de vergadering. 
Aldus gedaan in bovenvermelde zitting. 
  
Algemeen directeur Voorzitter 
 
 
 
 

 
 
 
 

Ria VERSTRAELEN Ann SPAEPEN 
 


